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Abstract (en)
The various rollers used in the print process are cleaned by one of several cleaning stages (2,2.2-2.5) supplied with cleaning fluid from a single
reservoir (6) via a set of supply feeds (4,4.2-4.5). A corresponding set of return feeds (7,7.2-7.5) drain used fluid to a single sump (8). A single
filtration system (11) and a pump (12) clean the fluid and return it to the supply reservoir. The single filtration system has a series of filters graded
in descending particle size with the flaw. The sump has a level monitor which activates the recycling process when a set level of fluid has been
collected. A reverse flow system, using clean fluid, is used to flush the filters.

Abstract (de)
Waschanlage für Rotationskörper einer Druckmaschine. Waschvorrichtungen (2, 2.2 bis 2.5) von mehreren Rotationskörpern (3, 3.2 bis 3.5) von
einem oder mehreren Druckwerken (1, 1.2) wird aus einem gemeinsamen Vorratsbehälter (6) Waschflüssigkeit zugeführt. Zurückgewonnene
Waschflüssigkeit wird in einer Filtereinrichtung (11) gereinigt und in den Vorratsbehälter (6) zurückgeführt. Dadurch kann für die Reinigung von
allen Rotationskörpern einer Druckmaschine die gleiche Waschflüssigkeit verwendet werden und es wird hierfür nur eine Filtereinrichtung benötigt.
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